
 Årsberetning 2024 for Henning IL 

 Styret i Henning Idrettslag har i 2024 bestått av 

 ●  Leder:  Per-Ole Austmo 

 ●  Kasserer:  Vegard Forbord (politiattestansvarlig) 

 ●  Styremedlem:  Trine Axelberg 

 ●  Styremedlem:  Kristin Rannem (sekretær) 

 ●  Styremedlem:  Randi Elisabeth Nilsen (barneidrettsansvarlig) 

 ●  Styremedlem:  Jeanette Strugstad 

 ●  Styremedlem: Leif-Johan  Austmo (fotballgruppa) 

 ●  Styremedlem:  Vegard Forbord (skigruppa) 

 ●  Styremedlem:  Anne Storsve Lund (trim/mosjon og friidrettsgruppa) 

 ●  1. varamedlem:  Judith Marie Moen 

 ●  2. varamedlem:  Odd Reidar Austmo 

 I tillegg har Kevin Jensen hatt ansvaret for  bygg  og anlegg. 

 Møteaktivitet  : 

 2024 - et nytt år er passert , mye aktivitet er blitt gjennomført og mange flotte opplevelser er 
 skapt for mange mennesker, mye folkehelse er skapt og nye vennskap er blitt til. 

 Henning Idrettslags jubileumsår ble feiret med mange aktiviteter. 
 Styret ble tidlig enige om at det var ønskelig å markere året med arrangement og aktivitet i 
 stedet for en tradisjonell jubileumsfest. 

 Aktiviteten som er blitt skapt er gjort av dyktige og ansvarlige personer i våre grupper, dette 
 er beskrevet i egne årsmeldinger, men det er verdt å melde at Henning Idrettslag også i 
 2024 har gjort seg bemerket på flere arenaer. 
 Det er sprunget langt og scoret mål, satt nye rekorder og mange flotte prestasjoner, også av 
 "Henning" utøvere som har spilt i drakter gjennom våre samarbeids klubber. 

 Hovedstyret har i 2024 gjennomført 4 fysiske styremøter og det også i år vært dialog på 
 telefon, mail og chat ved spørsmål. 
 Vi har som tidligere år vært delaktig i arbeidet i Henning Lev Vel, deltatt som utsendinger i 
 andre lag og foreninger og har hatt et møte med Statsskog/fjellstyret. 
 Utsendinger fra styret har deltatt i Steinkjer Skidrift, Fjellveien, Kjenne du Båbufjellet og 
 Hytteeierforeningen. 



 Aktivitet og tilbud for medlemmer i alle aldre 

 Aktiviteten og tilbudet i Henning har også i 2024 vært godt, og det er anlegg som er blitt 
 brukt og har vært tilgjengelig for mange flere enn Idrettslagets medlemmer. 
 Det er meget hyggelig at det gang på gang trekkes frem hvor aktiv bygda er - og dette 
 skapes av alle oss som er aktive. 
 En aktivitet  som har blitt gjennomført i år også  - dog om ikke så aktivt fysisk så mentalt er 
 at den siste tirsdagen i hver mnd har “Henningkarran” hatt tirsdags kaffe i klubbhuset. 
 Her er det blitt og blir løst verdensproblemer og diskutert både stort og smått. 
 Disse herrene tar og på seg noen oppdrag og i løpet av sommeren vil vi se resultat rundt om 
 i bygda. 

 Saker og vedtak av betydning for hovedlaget 

 ●  Klubbhuset og utvikling av “butikk” er blitt og blir jobbet noe med. Her har vi gått på 
 noen skjær i sjøen omkring spillemidler men det jobbes det med. 

 Bygg og anlegg 

 Klubbens hovedanlegg består fortsatt  av skihytta på Henningvola, Klubbhuset på Poengtrøa 
 og en av områdets flotteste gressbaner. Det er utført normalt vedlikehold på lagets 
 bygninger, anlegg og utstyr dette året også, men bygningsmassene vil i kommende år trenge 
 tettere oppfølging 
 Ressursgruppa gjør en formidabel innsats på “Vola” - til glede for alle 

 Økonomi 

 Henning IL har fortsatt en stabil og god økonomi, i ei tid der rentekostnader går opp og alt 
 blir dyrere er det bra at  vi kan fortsette å drive breddeidrett til en lav pris, gir mulighet til alle 
 som vil være med og kan sette pris på utøverne våre. 
 Bygg og anlegg koster - og det er viktig at vi fortsatt har en nøktern drift 

 Informasjon 

 Henningportalen er fortsatt godt besøkt og er blitt en viktig kanal for hele “bygda” for å gi 
 informasjon. Vi vil selvsagt at flest mulig får ut informasjon gjennom sidene - og som det er 
 gjennomført via Henning Lev Vel er det koordinert aktivteter slik at vi skal få med flest mulig 
 på mest mulig uten for mye “krasj” 

 Æresmedlemmer 

 Torje Olav Alstad 
 Martin Johan Austli 
 Bjørn Kristen Hoseth 
 Audun Leo Kolstad 
 Terje Langli 
 Ivar Laurgård 



 Fridtjof Rannem 
 Trond Iversen 

 Dugnadsinnsats 

 Dugnader er for de fleste ei vitamininnsprøyting, mange får glede av å delta og bidra , og det 
 er noe som vi ønsker at flere skal få oppleve. 
 Å være en del av en dugnadsgruppe er med på å styrke klubben, bygge laget og sørge for 
 best mulig økonomi. 
 Derfor - vi ønsker alle med - uansett hvem, hva og hvordan. 
 . 
 Vi i styret vil igjen, på vegne av hele idrettslaget, takke for innsatsen i året som har gått. 

 For styret, Per-Ole Austmo 
 070325 


